



# Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte tisdag 12/9

kl. 18.30 på IP

---

## Fotbollssektion

### Föreslagen dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
  - a) *Ekonomisk rapport*  
60 000 kr i deltagaravgifter.
  - b) *Sponsringsläget*  
Fått in från alla sponsorer.
  - c) *Läktare, specificerad rapport*  
Osäkert med hur vi ligger till gentemot budget.
5. **Information**
  - a) *HS*  
Aggregatet är snart på gång, efter upphandling.  
Valberedningens arbete är pågående.
  - b) *HÖFF*  
Säkrade kontraktet inför nästa säsong. Ledarfrågan återstår inför nästa möte.
  - c) *Plangruppen*  
Kör igång vecka 39.  
Inväntar offert från brunnsborrarna.
6. **Fotbollsverksamheten**
  - a) *Årsplanering, genomgång*
  - b) *Sasha mentorskap och ledarkonferens, rapport och beslut*  
Sasha var på med att starta mentorskapsprogrammet, nu ligger det på lagen att anmäla intresse. Nu behöver vi uppmuntra ledarna till att bjuda in Sasha.  
Ledarkonferensen kör vi den 8 okt med Sasha i spetsen.
  - c) *Roslagscupen, rapport besluta inför 2024*  
Ungefär 35 – 40 000kr kan ÖSK erhålla i och med att resultatet hamnade på ca 300 000kr.  
Ett flertal oroande uttalande har föranlett en diskussion huruvida klubben ska fortsätta detta arbete.  
Beslutar att kliva ur Alliansen under 2024, även om den ev skulle bli vilande.
  - d) *Fotbollensdag, rapport*  
Dagen blev lyckad, men nästa år bör en Wow-attraktion läggas till.

Samma upplägg nästa år plus en wow-grej.  
Sektionen ska försöka involvera fler för att sprida ut uppgifterna på flera personer.  
Överlag positivt.

e) *Valberedningen*

Simon Erixon, tar lead men behöver en till som hjälper till. Valberedning får i uppdrag att utöka sektionens ledamöter. Jens ordnar en grund till föräldramötes powerpoint till nästa sektionmöte. Liknade fadderverksamhet där ledamot har specifika lag som de är kontaktpersoner till.

f) *Trygghets-enkäten*

Trodde att det skulle vara mer positivt och att det skulle vara fler som besvarat enkäten.

g) *Lag 2024, nya constellationer*

FP17 behöver splittas på P och F och slå ihop med de födda 2018 så att det blir P17/18 och F17/18.

F09/10 och F11 kommer att träna tillsammans en dag i veckan. För en enklare övergång till damlaget. Kunna anmäla två lag till seriespel.

F15/16 är sammanslagna.

År 2024 förenklas beställning och utdelning av plaketter, mm.

h) *Ledare 2024, är det några förändringar*

Inget nytt kring damlaget. Kalle och Johan kör nu, men det finns en viss osäkerhet kring detta. Fler ledare till damlaget är vårt ansvar att tillse, som sektion. Ev ta hjälp av Gert att spåna och kontakta personer. Jessica, Kalle och Adam bildar grupper kring detta.

## 7. Anläggningar

a) *IP/Fotbollsplan*

Klipparen som funkar spontant kan ev bytas till en fungerande, något mindre klippare. Det ges klartecken för.

b) *Lägggården, rapport fönsterbyte*

Har inte hänt något än, men snickare bokas in till oktober.

c) *Cafeterian*

Extra inköp har gjorts.

## 8. Övriga frågor

a) *Skyltsöndagen, erbjudande att stå vid brandstation.*

*Beslut om hantering.*

Lag som vill kan stå och sälja fika, intäkter till lagkassan.

Tar upp detta på ledarkonferensen.

b) *Inomhustider*

Kontakta LO för tider att bokas upp.

c) *Övrigt*

Tjej och killdagar för träningar inför nästa säsong. Möte under hösten.

Återlämning av ljudanläggning hos Gugge.

Gugge meddelade LO att ljudanläggning finns hos honom för försäljning, intresse finns hos sektionen.  
Behöver skapa rutin för användning av grillen.

## **9. Nästa möte**

**Förslag torsdag 19 oktober kl18.30**